
 
 

Møderække 7/5, 12/6 

 

Dagsorden  

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 1. april 2025 kl. 17.30-20.00. 

Forplejning: sandwich eller smørrebrød 

Referent: KL 

Fraværende:  

 

1. Elevrådet 

Boldboks – låne bolde til pauserne – elevrådet tager med tilbage ift. at se om der er klasser, der har 

mange bolde, man kan fordele til andre.  

Gynger er gået i stykker – pedeller/ SFO er orienteret 

5a Projekterskærm er gået i stykker + ovenlys gardiner – udskiftninger er i gang 

Boldpumpe ønskes til at pumpe boldene  

Telefonerne i spisepauserne så man kan handle 

Toilet kan gå i baglås – pedellerne er orienteret 

Radiator piber i 9b og 8b – pedellerne er orienteret 

 

Nyt fra UMR: 

- Har været på kursus. Sean skal ud i alle klasserne, så eleverne kan orientere ham ift. ting, der 

kan være gået i stykker 

Theodor og Elias er meldt ind i DSE. 

2. Kort orientering 

Skole: Fagfordeling, stillingsopslag, Skaterrampe, pannabane, national trivselsmåling, ventilation i 

indskolingen i sommerferien 

SFO: nye aprilbørn – 45 stk, brobygning til klubben, oprydning i SFO 

Bordet rundt (korte beskeder): 

Maria/ Loa har lavet et udkast til et princip for SFOens virksomhed. 

Henvendelse fra forældre ift. cafe-samtaler…det kan være lidt grænseoverskridende ift. 

informationer. Skolen har prøvet at få flere faglærere med. Cafe-samtalen er ikke til fortrolige 



 
møder – så skal det planlægges efterfølgende. Tanken med Cafe-samtalerne er også beskrevet i 

vores principper.  

Fonde.dk – god information ift. mange kommunale muligheder inden det private bruges. Kan vi 

lave aftaler mellem flere skoler, så kan der være større muligheder. Jo mere konkret, des bedre. 

Punktet følges op næste gang. 

Parkeringsområde - det tyder på, der er flere projekter i gang rundt omkring området uden Ejby 

Skole – som ikke viser hensyn til skolens elever. Jacob er på sagen.  

 

3. Politisk struktur og opgaveudvalg 

Fra opgaveudvalgets kommissorium: ”Ny lovgivning giver mulighed for at forandre den måde, 

velfærden udøves på. Derfor har Køge Kommune gennem længere tid planlagt en større omlægning 

af kommunens indsatser, som i 2025 vil give sig udslag i tydelige forandringer på ikke mindst 

skoleområdet, hvor faglig frisættelse og meget større mulighed for selvbestemmelse bliver 

omdrejningspunktet. 

Det betyder, at Køge Kommune nu griber den mulighed der er i Aftalen om Folkeskolens 

Kvalitetsprogram, hvor faglig frisættelse af skoleområdet, større decentralisering, en bedre 

forankring i lokalsamfundet og en styrket rolle for skolebestyrelserne giver plads til forandring af 

måden at drive skole på.” 

Invitation til møde mellem ledelser, skolebestyrelser, opgaveudvalg og byråd tirsdag 8/4 kl. 17.30-

19.30. Antal deltagere tilmeldes umiddelbart efter mødet. 

Bilag: Opgaveudvalgets kommissorium på skoleområdet 

Orientering ved Jacob 

Skolebestyrelsen sender et medlem (Tanya) 

 

4. Budget 2025 

SB-budget præsenteres med henblik på godkendelse. 

Orientering ved Jacob 

Godkendt 

 

Pause 

 

5. Forårsfest 

Gennemgang af program og koordinering af pølsebod. 

Bilag: invitation og program 

Karina har talt med Agger/ Christian Q/ Musa/ Jacob + valghold 8 årg. kommer og hjælper. 

 

6. Planlægning af kontaktforældremøde 

Der afholdes et årlig kontaktforældermøde i maj/juni.  



 
Der har været drøftet temaer omkring kommunikation mellem skole og hjem, håndtering og 

samarbejde omkring børns konflikter. Inklusionskonsulent Jan Andersen har været et bud på 

oplægsholdere. 

Der skal besluttes en dato og dagsorden for mødet, så der kan laves en aftale og indkaldelse. 

Loa laver en agenda for et møde. Mødet afholdes den 17. juni kl. 17-19. 

 

7. Evaluering af mobilfri skole 

Generel drøftelse og evaluering af tiltag. Opmærksomhed på skærmbrug generelt i klasserne. 

Der er et ønske om at telefonerne skal tilbage i det store frikvarter – så man kan handle i SPAR eller 

ringe til forældrene (overbygning) 

Det er godt, at der er meget socialt. 

 

Personalet oplever, der er flere, som begynder at spille.  

 

8. Elevtrivselsmåling 

Målingen er afsluttet, og vi afventer rapporten. Hvis den er kommet i god tid inden mødet, tages 

punktet op. Ellers rykkes det til næste møde. 

Udskydes da rapporten ikke er udgivet endnu. 

 

9. Lukket punkt 

 

10. Næste møde 

 

Fonde.dk 

Parkeringsområdet - opfølgning 

  

 


